
 

16. november, 2022, Skolebestyrelsesmøde, Skolen ved Sundet  

Første del af dagsordenen er et fællesmøde med de øvrige skolebestyrelser på Amager, hvor KKFO forældreråd også 

er inviteret. 

Dagsorden ved Lena, Amelevi, Morten og Johnni 

 

Deltagere: Amelevi, Kuno, Asger,  Lena,  Morten, Nis, Peter , Pernille, Mathias, Cecilie, 
Johnni, Trine, Henning, Grete 

 

Supp: Pernille 

Afbud: Trina, Iben, Henning, Cecilie og Mathias 

Gæster: Forældrerådet KKFO  

Sted og tid: 
Peder Lykke Skolen, Multisalen 

onsdag d. 16/11 kl. 17.00 – 20.00 

Referent: Trine Gjerløv   

Ordstyrer: Lena 

 

Punkt: Emne Formål (Beslutning, Drøftelse, 
Orientering) 

Ansv
arlig 
for 
pun
kt 

Tid: 

 Fælles dagsorden    

1. Velkomst ved Svend Alleslev   17- 
17:05 

2. Meddelelsesbogen ved Asger 
Hermansen 
Beslutningen om at indføre 
meddelelsesbog blev som 
erstatning for elevplanen stille 
skolebestyrelserne over for en 
opgave med at fastlægge 
principper for arbejdet. Asger vil 
bl.a. fortælle om, hvordan 
skolebestyrelsen kan arbejde med 
at udvikle principper for at brugen 
af meddelelsesbogen på egen 
skole. 

  17:05-
17:25 

3. Inkluderende fællesskaber v. 
Lisbeth Juul Aggerholm, faglig 
chef i Område Amager 

- den nye BUU-strategi 
- Det aktuelle 

udviklingsarbejde på 
skolerne og områdets 
inklusionsteam 

- Trivselsdagsordenen 
- Det gensidige skole-

hjemsamarbejde 

  17:25- 
18:45 



 

 

Pause Mad og drikke - Sandwich og vand   18:45-
19:00 

 Egen dagsorden    

1. Gennemløb og godkendelse af 
dagsorden samt punkter til 
eventuelt 
Præsentationsrunde 
Fastlæggelse af dagsorden 

Dagsorden vedtaget.  
Intet til eventuelt.  

Lena 19:00-
19:10 

2.  Meddelelser fra elevrådet (Kun 
orientering, ingen drøftelser med 
mindre annonceret) 

Udgik, da der ikke var fremmøde af 
formandsskabet 
 

Forp
erso
nska
b 

19:10-
19:20 

3. Oplæg om inklusion på SvS af 
skolens ledelse. 

Vi er optaget af, hvordan vi får 
styrket ressourcecenteret. Vi skal 
være klarere på hvordan vi 
arbejder med elever med særlige 
udfordringer. 
Pt. er vi optaget af at gøre noget 
ved pauserne, for vi kan se, at det 
er et sted, hvor der er 
udfordringer. Vi skal på 
Højdevangen og blive inspireret af 
deres “boomerang”-tilbud. 
Lige nu har vi et tilbud om “ro til 
rum” for de elever, som har det 
svært i pauserne. Det foregår på 
KKFO´en, så eleverne får en reel 
pause. På samme måde har vi sat 
gang i legepatruljen.  
Vi har i kommunen nogle 
kompetencecentre, som vi også 
trækker på i forhold til at få 
sparring på en elev eller gruppe, 
som har nogle udfordringer. De 
kommer ud og hjælper med at 
sætte nogle specialpædagogiske 
forløb i gang. Lige nu har vi indgået 
et samarbejde med to af centrene, 
om at lave noget om 
sanseintegration og hvordan man 
kan få barnets stemme i spil. 
Det vi arbejder med er at vi får en 
systematik. Et klart “spor” for 
medarbejderne i forhold til det. 
Trine oplever en 
medarbejdergruppe, der gerne vil 
arbejde med inklusion og søger 
sparring.  
Trine ridsede vores ressourcer op 
og kom med eksempler på, 
hvordan vi bruger dem, og at vi 
kan blive skarpere på, hvordan vi 
bruger dem. 

 19:20-
19:30 



 

Vi har også personale fra KKFO´en, 
som har været inde og løse 
opgaver i skolen.  
Vi drøftede hvor der ellers kom 
ressourcer fra som fx. SOF og PPR. 
Trine gennemgik lidt om data om 
skolen. Socioøkonomisk, elever der 
får 2 til afgangsprøven, hvor skolen 
ligger godt. Trivselsmæssigt går det 
også godt. I trivselsmålingen kan 
man måske se lidt på pauserne i 
indskolingen, om der her er noget, 
vi skal kigge på. I forhold til fravær 
er der også nogle årgange, som vi 
skal være opmærksomme på.  
Afdelingslederne har månedligt 
fokus på fraværet. 
Vi har 14 elever i  særlige tilbud og 
tre som vi har indstillet til særlige 
tilbud. 

Lige nu arbejde vi med  
 

● skilsmissegrupper 
● cool kids 
● “rum til ro” 
● Sanseintegration 
● Boompetræning 
● VAKS(ordblindeforløb) 
● Matematikløft 
● Social tænkning 
● Klassetrivsel 
● NIK-forløb. ny i københavn 

 
Vi har pt 37 aktive PPR-sager. 
To elever i 
enkeltpersonsundervisning 
Fire elever i sygeundervisning 
 
Vi gør meget for at have 
forældrene tæt på. Også når det er 
i klasser. 
 
Det er SB´s ønske at få 
kommunikeret det om 
ressourcecenteret ud, og hvad 
man på skolen gør på området. 

4. Princip om inklusion på SvS- se 
bilag princip om inklusion 
 

Udsættes  19:30-
19:40 

5. Forældreråd KKFO 
Hvordan skal samarbejdet være? 
Er der brug for et princip. Evt. en 
fra forældrerådet, som vil deltage 
i principgruppen. 

Udsættes  19:40-
19:50 



 

8. Meddelelser som ikke fremføres 
under øvrig dagsorden: 

a) Medarbejderrepræsentan

ter 
b) Formand 
c) KKFO  
d) Skoleledelse 

 
 
 
 

 19:50- 
19:55 

9. Evt. 
 

  19:55-
20:00 

 

Opsamling :  

Elevrådets nye repræsentanter i bestyrelsen skal fremgå af hjemmesiden.  

Input fra bestyrelsen i forhold til inde/ude ordning i udskolingsbygningen.  

PLC (pædagogisk læringscenter) ønsker at skolens IT strategi drøftes i december  

 

Til et kommende møde: 

Ændring omkring billeder på Aula. 

Tilføjelse til fremtidig agendaer med (opfølgning på beslutninger/opgaver fra dagens møde) til at skabe overblik et 

sted der kan kombineres med SB action log.  

 

 

 
 

 

 


